

Date: 25th October, 2023.

Subject: Introduction of New Attendance Technology.

Dear Parents,

I hope this message finds you well. We at Crown Private School, are committed to ensuring the safety, security, and well-being of your child. In pursuit of this goal, we are excited to introduce a new technology that will greatly enhance our attendance tracking process.

Effective 1st October, 2023, we have implemented a new system that utilizes student ID cards for attendance monitoring. This technology serves multiple purposes, all of which are designed to provide a safer and more efficient school environment for your child:

- 1. Safeguarding Your Child:** The new attendance system will provide an additional layer of security by accurately tracking when your child arrives at school.
- 2. Parent Notification:** Each morning, the system will automatically mark your child as "Present," "Late," or "Absent" based on the ID card scan. which reflects on iCampus portal automatically.
- 3. Early Intervention:** This technology allows for early intervention in the event of an absence, helping us promptly address any issues or concerns.

Note: It is important to note that if your child forgets their ID card, they will be automatically marked as "Absent" in the system for the day. To prevent this, we kindly request your assistance in ensuring that your child brings their ID card to school every day. This small but essential step will contribute to a safer and more structured learning environment.

We understand that the transition to this new system may take some time, and we are here to support both you and your child through this process. Please feel free to reach out to our school administration if you have any questions or require assistance with the new system.

We genuinely believe that this technology will improve our ability to care for and protect your child while enhancing the overall educational experience at Crown. We look forward to a successful implementation and appreciate your support in this endeavor.

Thank you for entrusting us with your child's education.

Yours Sincerely,
Dr. Kishor Pillai

Director/Principal

الموضوع: التقنية الجديدة لتسجيل حضور الطلبة.

أولياء الأمور الأعزاء:

نلتزم في مدرسة كراون الخاصة ملتزمون بضمان سلامة وأمن الطلبة، لذلك قمنا بتنفيذ تقنية جديدة لتعزيز عملية تتبع حضور الطلبة إلى المدرسة. لقد قمنا بتنفيذ نظام جديد لمراقبة الحضور يستخدم فيها الطالب/ة الهوية المدرسية وذلك اعتبارًا من 1 أكتوبر 2023، هذه التقنية مصممة لتوفير بيئة مدرسية أكثر أمانًا وسلامة للطلبة من خلال:

- 1. الأمن والسلامة:** سيوفر نظام الحضور تقنية إضافية جديدة من خلال التتبع الدقيق لوقت وصول الطلبة إلى المدرسة.
- 2. إشعار الوالدين:** بناءً على مسح بطاقة الهوية المدرسية في كل صباح، سيسجل النظام تلقائيًا علامة على أن الطالب/ة "حاضر" أو "متأخر" أو "غائب" يمكن لولي الأمر فتح التطبيق للاطلاع على ذلك.
- 3. التدخل المبكر:** تساعد هذه التقنية على التدخل المبكر في حال الغياب، مما يساعدنا على معالجة أي مشاكل أو مخاوف على الفور.

ملاحظة: من المهم معرفة أنه إذا نسي الطالب/ة بطاقة الهوية المدرسية الخاصة به، سيتم وضع علامة "غائب" له/ها تلقائيًا في النظام لهذا اليوم، ولمنع حدوث ذلك، نرجو مساعدتكم في التأكد من إحضار ابنكم/ابنتكم بطاقة الهوية المدرسية إلى المدرسة يوميًا، ستساهم هذه الخطوة الأساسية في خلق بيئة تعليمية أكثر أمانًا وتنظيمًا.

قد يستغرق الانتقال إلى هذا النظام الجديد بعض الوقت، لذلك لا تترددوا في التواصل مع إدارة المدرسة إذا كان لديكم أي استفسارات عن نظام تسجيل الحضور التقني الجديد.

نؤمن حقًا أن هذه التكنولوجيا ستعمل على تحسين قدرتنا على رعاية الطلبة وتعزيز التجربة التعليمية لهم.

شاكرين لكم حسن تعاونكم الدائم معنا.